
Z A P I S N I K 

2. sjednice Sektorskog vijeća XVIII. Informacije i komunikacije 

održane u petak, 28. ožujka 2025. godine u 10:00 sati u virtualnom okruženju (online) putem 

platforme Zoom za komuniciranje na daljinu. 

 

Prisutni članovi Sektorskog vijeća: prof. dr. sc. Iva Rosanda Žigo, doc. dr. sc. Suzana Peran, 

prof. dr. sc. Krešimir Pavlina, prof. dr. sc. Neven Vrček, prof. dr. sc. Markus Schatten, dr. sc. 

Dražen Lučić, dr. sc. Petar Jandrić i Juraj Bilić. 

Odsutni članovi Sektorskog vijeća: Sanja Vakanjac Ivezić i Matea Spajić, stručni spec. 

upravljanja poslov. komun. 

Sjednici prisustvuje i predstavnica Agencije za znanost i visoko obrazovanje: Melita Ančić, 

dipl. ing. 

 

U uvodnom dijelu sjednice predsjednica Sektorskog vijeća, prof. dr. sc. Iva Rosanda Žigo 

pozdravila je sve prisutne, utvrđen je kvorum za održavanje sjednice i predložen dnevni red 

koji je jednoglasno usvojen i glasi: 

1. Usvajanje Zapisnika s 1. sjednice Sektorskog vijeća XVIII. Informacije i komunikacije 

2. Rasprava o Nacrtu prijedloga zanimanja za Sektorsko vijeće XVIII. Informacije i 

komunikacije 

3. Razno 

 

 

****** 

 

Ad.1. Usvajanje Zapisnika s 1. sjednice Sektorskog vijeća XVIII. Informacije i 

komunikacije 

Zapisnik s 1. sjednice Sektorskog vijeća XVIII. Informacije i komunikacije jednoglasno je 

usvojen. 

 

Ad.2. Rasprava o Nacrtu prijedloga zanimanja za Sektorsko vijeće XVIII. Informacije i 

komunikacije 

Nakon provedene rasprave o Nacrtu prijedloga zanimanja, Sektorsko vijeće zbog nekoliko 

nedoumica oko donošenja prijedloga novih zanimanja i revidiranja postojećih postiglo je 

dogovor da će predsjednica uputiti nacionalnoj koordinatorici sektorskih vijeća MZOiM, Josipi 

Češnovar, nekoliko upita za objašnjenjem s ciljem da prijedlog što bolje koncipiraju:  

 1. Jesu li zanimanja direktno povezana sa stupnjem obrazovanja? (npr. knjižničar za ovo radno 

mjesto podrazumijeva se završen diplomski studij; za preddiplomsku razinu to je knjižničarski 

suradnik; srednjoškolski stupanj - knjižničarski tehničar) ili se otvara mogućnost da 

objedinjavanjem zanimanja tržište rada (kroz natječaje) iskaže potrebu za određenim stupnjem 

obrazovanja. No, i tada po našem, mišljenju treba postojati razlika u nazivu. Naime, ova 

klasifikacija konkretno kod zanimanja knjižničar postoji i ono što bi nam trebalo objasniti jest 

konačni cilj koji postižemo prijedlozima. Na taj će nam se način značajno olakšati kvalitetna 

izrada dokumenta. Ili se, pak, ova distinkcije radi kasnije kroz standarde, primjerice? 



  

2. Za koje razdoblje radimo predviđanje. Je li to petogodišnje razdoblje? Jer, ako jest mišljenja 

smo da bismo neka zanimanja trebala preimonavati u "zvučnija" i primjerenija digitalnom 

dobu. U tom smislu onda i "predvidjeti" eventualno neka za koja je moguće da će u nekom 

narednom periodu postati atraktivna. 

Nakon dobivanja odgovora moći će revidirati dokument Nacionalna klasifikacije zanimanja i 

na vrijeme uputiti svoj prijedlog u MZOiM. 

 

 

Ad.3. Razno 

Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je završena u 11:18 sati. 

 
 

Zapisnik sastavila: 

Melita Ančić, dipl. ing. 

Agencija za znanost i visoko obrazovanje 

predsjednica Sektorskog vijeća 

XVIII. Informacije i komunikacije 

prof. dr. sc. Iva Rosanda Žigo 

 

 

 

 

Zagreb, 28. ožujka 2025. godine 


